



19 January 2021

Dear K2 Parents,

Application for 2023/24 Year One (for K2 student)

I am pleased to invite your child to apply for the Year One at VSA in the school year 2023/24.

Submission of application form

Please fill out the **online application form** on our school website www.vsa.edu.hk no later than **11 March 2022 (Friday)**.

Information Session

Our school will hold an online Information Session on **17 February 2022 (Thursday) through ZOOM webinar (9-10am)**. The purpose will be to inform you of the teaching and learning programme at VSA and the varied activities that are offered. If you are interested to attend the Information Session, please go to www.vsa.edu.hk or click [here](#) to register. Parents will be notified the details including the zoom link closer to the date of Information Session.

Once you registered, a virtual presentation video about our Primary Years Programme will send to you. If you have any questions after watching the video, please email us at admissions@vsa.edu.hk before 7 February. We will collate all the questions and answer them on the Zoom webinar, 17 February. There will not be any facility to ask direct questions during the webinar.

Tuition fee

Primary Years Programme tuition fee for the current year is \$143,400 per annum payable by 10 instalments. VSA, being a non-profit making institute, will make adjustments to school fees solely to cover increased costs.

Capital Levy

To support the school's long-term financial needs for capital improvements and school development, new students entering VSA are required to pay a one-off refundable Capital Levy of HK\$60,000 upon confirmation of acceptance of offer. Information on the Capital Levy may be viewed at our school website.

For further information, please visit our school website www.vsa.edu.hk or contact Ms. Regina Hui at 3402 1041 or by email to admissions@vsa.edu.hk.

I look forward to welcoming your child to the Primary Years Programme in the new school year 2023/24.

Yours sincerely,

Ross Dawson
Primary School Principal



敬啟者：

2023/24 年度小一入學申請
(適合 K2 學生)

本校(滬江維多利亞學校) 2023/24 年度小一入學現正接受申請。

入學申請

請到本校網址 www.vsa.edu.hk 進行網上申請，報名截止日期為 2022 年 3 月 11 日(星期五)。

家長資訊會

本校將於 2022 年 2 月 17 日(星期四)早上九時至十時 透過 ZOOM 舉行網上家長資訊會，希望讓家長了解 VSA 所提供的課程及不同類型的活動。如欲參加家長資訊會，請到 www.vsa.edu.hk 或點擊[此處](#)作網上登記。有關詳情及 ZOOM 連結，我們會稍後通知家長。

於登記後，學校將會發送一段關於小學課程的視頻給閣下。觀看視頻後，若有任何疑問，請於 2 月 7 日前把問題電郵致 admissions@vsa.edu.hk。我們將整理所有問題，並在 2 月 17 日的 ZOOM 網上家長資訊會上回答。家長資訊會當日將不設即場答問環節。

學費

本年度小學項目學費為全年\$143,400，分 10 期繳付。VSA 為一所非牟利教育機構，我們將會按學校資源的增幅而調整學費。

發展金

為配合學校長遠發展及改善資源設施，所有新生家長需繳交港幣\$60,000 的發展金以確認學位。有關發展金的詳情，請瀏覽本校網頁。

如欲獲取進一步資訊，請瀏覽本校網址 www.vsa.edu.hk 或致電 3402 1041 或電郵 admissions@vsa.edu.hk 與許小姐聯絡。

我們期盼您的孩子加入 2023/24 學年的小學項目課程。

此致

低班學生家長

小學校長

Ross Dawson

2022 年 1 月 19 日

Important dates

The table below summarizes the dates for application:

Date	2022/23 Y1 Admissions
2 Nov 2021	School tours begin
17 Feb 2022	K2 Parents' Information Session
11 Mar 2022	Y1 application deadline
4 April – 5 May 2022	Individual family interview through ZOOM
10-11 May 2022	Group interview (debenture holders or siblings)
31 May – 7 June 2022	Group interview (non-debenture holders and non-siblings – selected students only)
From end of May	Release results in batches



重要日子

以下為入學申請時間表：

日期	2022/23 年小一入學
2021 年 11 月 2 日	學校導覽開始
2022 年 2 月 17 日	K2 家長資訊會
2022 年 3 月 11 日	小一入學報名截止日期
2022 年 4 月 4 至 5 月 5 日	家庭面談 - 以 Zoom 模式進行
2022 年 5 月 10 至 11 日	學生小組面試 (債券持有人或有兄姊就讀 VSA 之申請人)
2022 年 5 月 31 至 6 月 7 日	學生小組面試 (非債券持有人及沒有兄姊就讀 VSA 之申請人 – 經甄選的學生)
2022 年 5 月底開始	結果分批公佈